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Abstract (en)
In a process for driving a tunnel with a shield tunnelling machine, in which the excavation space is sealed off from the shield structure (1) and is put
under higher pressure relative to the space inside the shield structure (1), the pressure in the excavation space is transmitted directly to the material
in the excavation space via a displaceable and pivotable sealing pressure bell (4), the pressure bell (4) being pressed against the material in the
excavation space by means of an adjustable and controllable drive. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Tunnelvortrieb mit einer Schildvortriebsmaschine, bei welchem der Abbauraum gegenüber der Schildkonstruktion (1)
abgedichtet und unter gegenüber dem Raum innerhalb der Schildkonstruktion (1) höheren Druck gesetzt wird, wird der Druck im Abbauraum über
eine verschiebliche und schwenkbare dichtende Druckglocke (4) unmittelbar auf das Material im Abbauraum übertragen, wobei die Druckglocke (4)
mittels eines einstellbaren und regelbaren Antriebes gegen das Material im Abbauraum gepreßt wird.
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